
Oświadczenie złożone 

przez senatora Przemysława Błaszczyka 

na 65. posiedzeniu Senatu 

w dniu 28 lipca 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do minister klimatu i środowiska Anny Moskwy oraz do prezesa Zarządu 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Przemysława Ligenzy 

Szanowna Pani Minister! Szanowny Panie Prezesie! 

W ostatnim czasie po raz kolejny mamy do czynienia z pożarami składowisk nieznanych odpadów. Takie 

zdarzenie miało miejsce ostatnio w moim okręgu wyborczym, w gminie Łanięta, gdzie znajduje się takie 

składowisko. Powstało ono w 2012 r. po wydaniu pozytywnej decyzji przez ówczesną panią starostę powiatu 

kutnowskiego. Problemy z właścicielami doprowadziły do sytuacji, iż obowiązek usunięcia odpadów 

spoczywa na organie wydającym decyzję, czyli Starostwie Powiatowym w Kutnie. Szacowana kwota, tj. 

koszt tego, to ok. 15 milionów zł. Samorząd powiatowy nie jest w stanie zabezpieczyć takiej sumy. Samo 

zdarzenie i obecność składowiska wywołały ogromny sprzeciw i niezadowolenie mieszkańców, wynikające 

z troski o zdrowie swoje oraz swoich najbliższych. Podejmują oni liczne interwencje, także u mnie, oraz 

nagłaśniają problem medialnie, oczekując szybkiego jego rozwiązania. 

Zwracam się do państwa z pytaniem, jakie są możliwości wsparcia samorządu powiatowego 

w rozwiązaniu problemu. A jeśli w tej chwili nie ma takich, to czy w najbliższym czasie są przewidziane 

jakieś rozwiązania? Jak można zauważyć, przypadek ten jest nieodosobniony, problem dotyczy wielu takich 

miejsc, także poza gminą Łanięta, znajdujących się w moim okręgu wyborczym. 

Z wyrazami szacunku 

Przemysław  Błaszczyk 


